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Schriftelijke vragen SP en PVDA, 1 februari 2023 

Betreft: Energiearmoede in Gorinchem 

 

Aan het college van burgemeester en wethouders,  

In het landelijke AD valt te lezen dat uit landelijk onderzoek van TNO blijkt dat ruim 600.000 
huishoudens in Nederland in energiearmoede leven*bron 1. Vooral gezinnen met kinderen kunnen het 
niet langer bolwerken. In Gorinchem had maar liefst 7.4% van de huishoudens in 2022 last van 
energiearmoede volgens TNO*bron 2. Het landelijke AD stelt dat de huishoudens die last hebben van 
energiearmoede hun kachel niet aanzetten of zelfs hun eten niet opwarmen om te bezuinigen *bron 1. 
De indieners stellen daarom de volgende vragen: 

 

1. Heeft het college zicht op welke en hoeveel huishoudens in Gorinchem last hebben van 
energiearmoede? 
 

2. Heeft het college een overzicht van de maatregelen die getroffen zijn om energiearmoede te 
bestrijden en kan het college per maatregel aangegeven of deze effectief gebleken is in het 
daadwerkelijk bestrijden van energiearmoede? 
 

Volgens Peter Mulder (onderzoeker bij TNO) kan het verduurzamen van huurwoningen een 
effectieve manier zijn om energiearmoede terug te dringen*bron 1. Zo woont een zeer groot aantal 
mensen in energiearmoede in een sociale huurwoning met label F en G*bron 1 en 3. Het kost de 
bewoners immers veel geld om deze woningen warm te krijgen. Naar aanleiding van dit onderzoek 
van TNO zouden de indieners de volgende vragen willen stellen: 

 

3. Hoeveel sociale huurwoningen met een ‘laag’ energie label (zoals label F en G) telt 
Gorinchem? 
 

4. In hoeverre en met welk tempo is er al actie ondernomen om sociale huurwoningen te 
verduurzamen? 
 

5. Gelet op de grote energiearmoede, ziet het college mogelijkheden (zoals bijvoorbeeld ook in 
Molenlanden gedaan wordt* bron 4) om de bewoners van sociale huurwoningen met een laag 
energielabel te compenseren? 

 

Met vriendelijke groet, 

Aron Foppen en Paulien de Groot 

Fracties SP Gorinchem en PvdA Gorcum 

 


